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QUESTION 

With regard to the Canadian Passport Order, since November 4, 2015, in order to prevent the commission of any act or omission 
referred to in subsection 7(4.1) of the Criminal Code: how many passports has the Minister of Immigration, Refugees and Citizenship 
(i) refused, (ii) revoked, (iii) cancelled, broken down by month? 

REPLY / RÉPONSE ORIGINAL TEXT TRANSLATION         
TEXTE ORIGINAL TRADUCTION 

Insofar as Immigration, Refugees and Citizenship Canada (IRCC) is concerned:  
 

Since 2015, in order to prevent the commission of any act or omission referred to in subsection 7(4.1) 
of the Criminal Code, there have been: 
 

(i) 8 refusals to issue a passport in accordance to section 9(2) of the Canadian Passport 
Order; and 

 
(ii), (iii) 13 revocations/cancellations in accordance to sections 9(2) with 10(1) and 11.1(1)(a) of 

the Canadian Passport Order.  
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 SIGNATURE 
 MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY 
 MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE 

QUESTION 
En ce qui concerne le Décret sur les passeports canadiens, depuis le 4 novembre 2015, afin de prévenir la commission des actes ou 
des omissions visés au paragraphe 7(4.1) du Code criminel : combien de passeports le ministre de l’Immigration, des Réfugiés et de 
la Citoyenneté a-t-il (i) refusés, (ii) révoqués, (iii) annulés, ventilés par mois? 

REPLY / RÉPONSE ORIGINAL TEXT TRANSLATION         
TEXTE ORIGINAL TRADUCTION 

En ce qui concerne Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada (IRCC) : 
 
Depuis l’année 2015, afin de prévenir la commission des actes ou omissions visés au paragraphe 
7(4.1) du Code criminel : 
 

(i)  8 cas de refus de délivrance d’un passeport conformément à l'article 9(2) du Décret sur 
les passeports canadiens ont eu lieu; ainsi que 

 
(ii), (iii) 13 révocations/annulations conformément aux articles 9(2) avec 10(1) et 11.1(1)(a) du 

Décret sur les passeports canadiens. 
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